
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat Møde nr. 

Skolebestyrelse 1-20/21 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

25.08.20 Aalykkeskolen - lærerværelse 19.00-21.00 

Deltagere 

Frank Enemark, Kasmir Pomykala, Kim Christoffersen, Steen Hede, Lasse 

Anthonsen, Majbritt Hansen, Frida Marie Andersen, Carla Buck Müller, 

Søren Larsen, Thorbjørn Agerholm, Christa Dyrbjerg, Jørgen Gregersen ® 

og Jan Poulsen. 

Bemærkninger 

Fraværende: Peter Andersen 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk. 

 

Referatet godkendt. 
  

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen godkendt. 

 

3. Konstituering af skolebestyrelse - Frank Enemark 
Inden sommerferien blev der afholdt forskudt skolebestyrelsesvalg, hvorfor der 
skal vælges formand og næstformand for de næste 2 år. Kira Anthonsen har 
ønsket at udtræde af skolebestyrelsen og der er ikke umiddelbart suppleanter. Der 
har været en henvendelse til forældrene. Videreførelse af kontaktklasser er 
foretaget af skolen, som bør behandles. 

 

Majbritt Hansen er indtrådt i bestyrelsen i stedet for Kira Anthonsen. 

 

Frank Enemark er genvalgt som formand for skolebestyrelsen. Kim 

Christoffersen er genvalgt som næstformand. 

 

Der er følgende ændringer til den udsendte oversigt over 

kontaktklasser: Kira Anthonsen slettes. Lasse Anthonsen overtager 

2.A, 5.A og 5.B. Majbritt Hansen overtager 6.A og 6.B. 

  

 

 

 

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 1. marts 2021 

Udsendt af 

Jan Poulsen 

 

Afbud til: 

Jan Poulsen 

Direkte telefon 79 79 79 80 

E-mail japo@kolding.dk 
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4. Orientering om skolestart - Jan Poulsen 
På baggrund af Ministeriets udsendte retningslinie fra ultimo juni 2020 for grundskolen 
gældende med virkning fra den 1. august 2020 har skolen organiseret det nye skoleår. 

 

Jan Poulsen orienterede om organiseringen af skolestarten. Denne 

organisering tager udgangspunkt i sundhedsmyndighedernes og 

undervisningsministeriets retningslinjer. 

 

Fra skoleårets start følges normalt skema i alle fag, men det sikres, at 

eleverne blandes mindst muligt på tværs af klasserne. Vi er dog klar 

til at genoptage undervisning efter nødskema, hvis forholdene 

udvikler sig negativt. 

 

Forældrene må aflevere deres børn i skolegården, og 

indskolingsforældrene må hente deres børn efter SFO, dog med 

restriktioner for, hvor mange der må være i garderoben. 

 

6. årgang tager på den planlagte skolerejse til Hirtshals i uge 38. Der 

medbringes værnemidler i form af mundbind til rejsen og håndsprit 

mv. Forældrerepræsentanterne er trygge herved. 

 

Skolen har en procedure for hjemsendelse af elever, der udviser 

symptomer på Covid 19. Kolding Kommune har lavet en håndbog og 

en tjekliste til skolernes ledelser, som vi også støtter os til.  

 

5. Høring omkring kvalitetsrapport – bilag - Formand 
Bekendtgørelsen om kvalitetsrapporter i folkeskolen er ændret med virkning fra 18. 
marts 2020. Som konsekvens af ændringen skal der udarbejdes et tillæg til 
kvalitetsrapporten 2020. Dette tillæg skal er sendt til udtalelse i samtlige 
skolebestyrelser den 1. juli 2020 med høringsfrist 28. august 2020.  

 

Skolebestyrelsen har følgende kommentar til tillægget: 

 

”Der er en fejl i tallet for skoleårets længde på Aalykkeskolen (tabel 

3) for 4.-6. årgang (korrekt tal 1250 timer) og for 7.-9. årgang 

(korrekt tal 1340 timer).” 

 

5a. Høring omkring ferieplan – bilag - Jan Poulsen 

  

Indskudt som nyt pkt. 5a.  

Ingen bemærkninger til det udsendte forslag til ferieplan. 

 

6. Drøftelse af årets arbejde – Formand 
Skolebestyrelse er nået til enighed om, at der udarbejdes et årshjul for 
skolebestyrelsens arbejde med angivelse af emner og tidspunkter. Hvilke områder vil 
skolebestyrelsen beskæftige sig med i det kommende skoleår? 

 

Følgende temaer blev aftalt 

 

- Dialogmøde med skolens kontaktperson fra 

Kommunalbestyrelsen, Jesper Elkjær 

- Gennemgang/revision af skolens ældre principper 

- Budget 2021 

- Timefordelingsplan 2021 

- Elevskemaer 2021 
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- Drøftelse af erfaringer fra perioden med 

nedlukning/nødundervisning og efterfølgende 

genåbning/nødundervisning med input fra skolens personale og 

repræsentanterne fra Aalykkerådet. 

- Renovering af skolegård 

- Inkluderende læringsfællesskaber i fremtiden i KK 

- Hvad skal skolebestyrelsesmedlemmerne sige i kontaktklasserne? 

- Skole & Forældre (oplæg ved Kasmir Pomykala) 

 

7. Orientering 
a. Tagrenovering 

Taget på ”Ny bygning” (PLC bygningen) renoveres fra uge 43 

til marts. Det betyder, at billedkunstlokalet ikke kan anvendes 

i en periode. I stedet inddrages ”Mulitiværkstedet”. Der bliver 

desuden et begrænset skolegårdsareal i perioden.   

 
b. KIF kunststofbaner 

Aalykkeskolen må anvende KIF´s kunststofbaner til 

idrætsundervisningen på aftalte tidspunkter. 

Atletikfaciliteterne på stadion kan fortsat benyttes i en periode. 

Jan Poulsen har lagt billet ind på Realskolens hal, når den 

rømmes i 2023 og har desuden foreslået, at den nuværende 

cricketbane indrettes til atletik. Vigtigt med skolebestyrelsens 

opbakning til disse ønsker. 

 
c. ”En god historie” 

Christa Dyrbjerg har udarbejdet en plan for et styrket 

samarbejde mellem Aalykkeskolen og børnehaverne i 

Aalykkeskolens distrikt. Planerne er midlertidigt parkeret pga. 

Corona. 

 

Annette Vyff Hansen, ny pædagog på skolen, er gledet godt 

ind i samarbejdet. 

 
d. Elevråd 

Har holdt møde tirsdag den 18. august. Ikke så stort 

fremmøde. Frida Marie Andersen 9.B og Carla Buck Müller 9.B 

er valgt som henholdsvis formand og næstformand. I øvrigt 

intet at referere.  

 
e. O.a. 

GLO infomøder den 24. og den 29. september. Opslag er 

hængt op i distriktsbørnehaverne og hos Maria Mikkelsens 

Børnehus. 

 

Invitation til digitalt brugernævnsmøde den 21. september kl. 

19.00-20.30. Skolebestyrelsen udtaler, at et digitalt 

brugernævnsmøde har begrænset værdi. En 

ledelsesrepræsentant deltager. 

 

8. Evt. 

 

SFO´s rollespil og elastikkrig på kommunalt niveau er aflyst. 

Filmfestivallen til november forventes gennemført. 


